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1. Økonomi (netbank, fuldmagter mm.) 

Ditte orienterede om de banker hun havde talt med, og hvilken en service de forskellige 
giver/tilbyder. Konklusionen blev, at Nykredit Bank dels er meget kundevenlige og samtidigt 
tilfredsstiller alle vores behov. Herefter besluttede en enig Bestyrelse, at vi skifter bank fra Nodea 
til Nykredit Bank. Ditte laver aftale med banken og sørger for at pengene i Nordea bliver overført 
til vores nye bank. 

 

2. Forsikringer 

Forsikringerne er alle blevet betalt. Jesper har alle originalforsikringer. Tilsammen koster de ca. 
5.200 kr./år. Bestyrelsen blev enige om, at forsikringerne fremover skal være 5-årlige, da vi 
derved kan spare nogle penge. Dette gælder dog ikke antenneforsikringen. 

 

3. Antennen 

Kommunen har ændret holdning mht. nedlæggelse af fællesantenne. De vil se positivt på en ny 
skriftlig henvendelse mod passende dokumentation.  

Herefter gennemgik Niels hvad der skulle gøres for at signalerne fungerer efter 1. november. 

Der hænger et tidspres over hovedet på os, men Niels mente godt vi kunne få "strikket noget 
sammen", som kunne være en brugbar løsning. Ditte overfører penge til Niels for de indkøb han 
skal lave. 

 

4. Budget 

Budgettallene ligger fint. Der er brugt ca. halvdelen af budgettet, så det skal nok komme til at 
løbe rundt. 

 

5. Hjemmesiden 

Regnskabet for 2008 lægges ind på hjemmesiden. Det samme med Nyhedsbrevet. Niels 
orienterede om, at han som gammel formand, havde en del ting liggende derhjemme, som kunne 
scannes ind og lægges derude. 

Bestyrelsen skal have passwords til hjemmesiden. 
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6. Nyhedsbrev 

Bestyrelsen var enig om, at der skulle udsendes meddelelse til grundejerne snarest om hvad 
status er indtil nu. Selve temaet på Nyhedsbrevet skulle være antenneforholdene, og hvad der 
sker pr. 1. november. 

Robert laver oplæg til brev og rundsender til kommentering.  

 

7. Ny mødedato 

Vi mødes igen onsdag den 4. november kl. 19:30 hos Dorthe. 

 

8. Eventuelt 

Endnu engang fik Bestyrelsen slået fast, at den ikke modtager honorar i 2009. Henvendelsen fra 
den gamle Bestyrelse om udbetaling af deres overskydende honorar bliver derfor afvist. Dette 
gælder både for indeværende og tidligere år. 

 
 

 

 

Dato 2009-10-16 

  

Dorthe Landert 

 

 


